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PROCES-VERBAL 

Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 
din data de 28.11.2024 

 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 14:00 și s-au desfășurat online, în sistem                           
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare 
(link) transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
24 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, au lipsit d-na Iagăr, dl Niculescu și 
d-na Olteanu. 

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2360 din 22.11.2024, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135,                    
art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență                    
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2360 din 22.11.2024 a fost publicată în                    
ziarul Adevărul din data de 26.11.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la 
avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziția 
Primarului Sectorului 6 nr.  2768 din 27.11.2024. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina 
de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

                                Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2360 din 22.11.2024 
 
Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 303/22.11.2024 privind aprobarea depunerii 
proiectului și actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți 
obiectivului de investiție „CONSTRUIRE IMOBIL CU FUNCȚIUNEA 
DE SPITAL, FUNCȚIUNI COMPLEXE ȘI ORGANIZARE 
EXECUTARE LUCRĂRI”, sector 6, București, în cadrul Programului 
Național de Investiții în Infrastructura Unităților Spitalicești 

2. 

nr. 1 nr. 5 și  
nr. 7 

Proiect de hotărâre nr. 292/12.11.2024 privind solicitarea împuternicirii 
exprese a Consiliului General al Municipiului București de a hotărî cu 
privire la încheierea unui acord de parteneriat între Sectorul 6 al 
Municipiului București, Municipalitatea Kadikoy (Turcia) și Compania 
Coding the Curbs din Olanda și aprobarea participării Sectorului 6 al 
Municipiului București ca partener în cadrul proiectului „Smart     
Zone Enforcement Module” și a cheltuielilor legate de acest proiect 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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3. 

nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 301/22.11.2024 pentru modificarea și 
completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 268 din 
08.12.2023 privind aprobarea noii durate de implementare și a 
cheltuielilor estimate aferente finalizării proiectului cu titlul 
,,Modernizarea unității de învățământ Școala Profesională Specială 
pentru deficienți de auz – Sfânta Maria” (actual Liceul Special pentru 
Deficienţi de Auz „Sfânta Maria” din Municipiul București Sector 6), 
finanțat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020 

4. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 300/21.11.2024 privind modificarea și 
completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului 
București nr. 164/30.06.2022 privind aprobarea proiectului „Extinderea 
Sistemului de Colectare Separată a Deșeurilor la nivelul Sectorului 6 al 
Municipiului București” și a cheltuielilor legate de proiect, cu 
modificările și completările ulterioare 

5. 

nr. 1 și nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 302/22.11.2024 privind aprobarea 
documentațiilor cadastrale prealabile, în vederea înscrierii în cartea 
funciară, în numele și pentru Municipiul București, a imobilelor 
proprietate publică a Municipiului București, aflate pe raza administrativ-
teritorială a Sectorului 6, a imobilelor situate în strada Fabricii f.n. în 
suprafață de 2.072 mp, respectiv în suprafață de 2.685 mp și a imobilului 
situat în    strada Rușețu f.n. în suprafață de 925 mp 

6. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 298/19.11.2024 pentru modificarea H.C.L.     
al Sectorului 6 nr. 192/08.08.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții 
”Reabilitare și Construire Sistem Rutier Drumul Valea Largă”, aprobat 
pentru finanțare prin Programul național de investiții ”Anghel Saligny”, 
precum și a cheltuielilor legate de finanțare pentru realizarea obiectivului, 
cu modificările ulterioare 

7. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 286/30.10.2024 privind aprobarea documentației 
- Memoriu tehnic justificativ și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
execuţia lucrărilor de intervenție structurală și lucrări de finisaje și 
instalații interioare, care condiționează sau care sunt condiționate de 
realizarea lucrărilor de modernizare, reabilitare termică și de intervenție 
structurală la obiectivul Liceul Tehnologic „Petru Poni” – Corp Școală 
C4, din Sectorul 6 al Municipiului București 

8. nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 285/29.10.2024 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţii "Amenajare spaţii verzi şi zone de recreere 
- Aleea Zvoriștea, SECTOR 6" 

9. nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr.  304/22.11.2024 privind solicitarea către 
Consiliul General al Municipiului București de emitere a unei hotărâri 
pentru aprobarea declanșării procedurii de expropriere pentru imobilele 
proprietate privată situate pe amplasamentul lucrării de utilitate publică 
”Amenajare spații verzi și zone de recreere - Aleea Zvoriștea, SECTOR 
6” 

10.  Întrebări și interpelări. 
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                                            Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 2768/27.11.2024 

             Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 28.11.2024, ora 1400 

 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor!                     

Vom începe ședința noastră de astăzi, online, prin efectuarea prezenței. Lipsesc                          
d-na Iagăr, dl Niculescu și d-na Olteanu. Dacă între timp se loghează, vă rog să ne anunțați.        
În aceste condiții suntem 24 de consilieri prezenți. Doamna președinte, aveți cuvântul! 

D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Mulțumesc! Bună ziua, doamnelor și 
domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar 
numărul 2360 din 22.11.2024. Anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul din data de 
26.11.2024. Proiectul ordinii de zi a fost suplimentat prin dispoziția numărul 2768 din 
27.11.2024. 

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 
societatea civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe 
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri 
sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte. Sunt modificări pe proiectul 
ordinii de zi? Nu sunt. 

Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 2360 din 
22.11.2024. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt.  Voturi “pentru”? 24 de voturi 
„pentruˮ. 

Supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 
2768 27.11.2024. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt.  Voturi “pentru”? 24 de 
voturi „pentruˮ. 

Vă propun ca proiectul de pe suplimentarea ordinii de zi, proiectul de hotărâre 
numărul 305 să fie primul punct pe ordinea de zi. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? 
Nu sunt.  Voturi “pentru”? 24 de voturi „pentruˮ. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitate. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? 
Nu sunt.  Voturi “pentru”? 24 de voturi „pentruˮ. 

Vă propun aceeași modalitate ca la ședințele trecute în sensul că dacă nu sunt discuții 
generale să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. 
„Abțineriˮ? Nu sunt.  Voturi “pentru”? 24 de voturi „pentruˮ. 

 Începem cu proiectul de hotărâre nr. 305/27.11.2024 privind aprobarea rectificării 
Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 
Bucureşti pe anul 2024.  

Discuții dacă sunt? Vă rog, doamna consilier Ştefan Mihaela! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, consilier local: Bună ziua! Pe bugetul de  

cheltuieli, pe primăria Sectorului 6, aveți 1,2 milioane în plus la alte transferuri. Ce s-a 
întâmplat aici, pentru ce ne trebuie banii aceştia? 

Dl Bogdan Ciocîrlan, director general, Direcţia Generală Economică: Sunt bani 
prevăzuți într-un protocol cu Republica Moldova. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Ce protocol cu Republica Moldova?  

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 305/27.11.2024 privind aprobarea rectificării 
Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2024 
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Dl Bogdan Ciocîrlan: Din anii precedenți care au fost încheiate. Sunt niște acorduri 
de finanțare, dar nu le știu pe de rost. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci, au fost pe mandatul anterior, deci pe 
mandatul 2016-2020 au fost niște protocoale, este adevărat, dar nu știam să avem restanțe.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Acelea au fost o parte care nu s-au închis încă, ultimele facturi 
s-au închis abia acum. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci despre ce proiecte vorbim?  
Dl Paul Cristian Moldovan, consilier local: De exemplu, o grădiniță în orașul 

Cahul, dacă nu greșesc. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, este vorba despre o grădiniță. 
Dl Paul Cristian Moldovan: Făcută în urma unui protocol de asociere între        

Consiliul Local Sector 6 și Consiliul Local sau Primăria Cahul pentru finanțarea construirii 
unei grădinițe în municipiul sau oraşul Cahul. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Este vorba de Grădinița numărul 9 din cadrul                  
Municipiului Cahul. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: OK, dar vorbim de protocol încheiat în mandatul 
2020-2024, că știu că am aprobat și noi în consiliu un parteneriat.   

Dl Paul Cristian Moldovan: Cred că acela este doamna consilier. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Acela este. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! Deci, nu este vorba de restanțele de la Parcul 

de la Chișinău? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu. Avem o hotărâre din 28.08.2023. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: OK! Tot pe primărie, la secțiunea dezvoltare,                

41 de milioane de lei mai puțin pe dezvoltare, 21 de milioane pe fonduri și 18 pe capital.         
Aici de unde am tăiat? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Avem POIMul acela de care am vorbit și în Comisia de buget, 
avem străzi, au fost contracte care în urma lor s-au încheiat și au rămas, s-au făcut note de 
renunțare și s-au disponibilizat sume, nimic altceva. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: La străzi ați disponibilizat sume de 53 de milioane 
de lei din cheltuieli de capital, pe protecția mediului 76 de milioane de lei, pe cultură și 
religie 21 de milioane de lei și pe primărie 41 de milioane de lei. S-a renunțat la ele sau nu? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu s-a renunțat la ele. Când vorbim de primărie, la primărie 
vorbim și de primărie cumulată cu Administrația Şcolilor, fosta administrație.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! N-am înțeles, dar în regulă! Am observat că 
ați scos din buget valorile prevăzute inițial pentru achiziția terenului de la Grozăvești, erau 
cred că 30 sau 20 de milioane.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: 29 de milioane, mai exact, au fost prevăzuţi. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Şi i-ați mutat în altă parte sau i-ați tăiat și atât? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu, am diminuat, pentru că, după cum bine știți, este sfârșit de 

an și trebuie să reglăm. Bugetul a fost un estimat la începutul anului, acum, pe măsură ce am 
primit în cadrul IV-urilor, trebuie să facem niște reglaje ca să putem să ne închidem. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: IV-urile, din ce am văzut, au crescut, nu cu mult, 
dar au crescut.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu au crescut. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan:Văd că pe venituri au scăzut subvențiile de la 

Anghel Saligny, ați tăiat încă o dată 118 milioane de lei și la subvenții de la alte administrații 
ați mai tăiat 29 de milioane de lei și la alocările din PNRR încă 72 de milioane de lei tăiaţi.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Este impozitul pe venit. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu, ce spuneți dumneavoastră este că tăierile vin 

de la IV-uri, eu vă spun că tăierile vin masiv de la subvențiile acestea pe care le-ați estimat. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Vin masiv şi de acolo și astăzi am vorbit în Ministerul de 

Finanțe, deficitul a sărit de opt trei și, ca urmare, nu sunt bani, de aceea şi aceste reglaje. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da! Bun! Nu sunt bani. Este bine de ştiut. 
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Am văzut că a tăiat domnul director din buget și cred că erau câteva zeci de mii de lei 
achiziția de defibrilatoare în școli. Eu știu că nu sunt bani, dar chiar trebuia să-i tăiem pe 
aceia?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: La momentul când au fost disponibilizați, am vorbit cu cei de 
acolo și au spus că nu mai este timp până la finele anului să urmeze procedura, era o sumă 
destul de mică.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Era mică, de aceea m-am mirat, că nu stătea 
nimeni în loc de ea. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, dar cum v-am spus, trebuie să facem o echilibrare. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da! Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Paul Moldovan, vă rog! 
Dl Paul Cristian Moldovan: Legat de defibrilatoare, eu n-am fost în mandatul trecut 

consilier, însă, din punctul meu de vedere, eu zic că este bine venită această măsură pentru că 
eu cred că trebuie să regândim această politică, eu n-aș pune defibrilatoare în școli și 
grădinițe, unde 90% din persoanele de acolo au sub 18 ani ca să nu mă duc mai jos și aș pune 
defibrilatoare în locurile tranzitate din Sectorul 6, gen Piața Drumul Taberei sau Lujerului sau 
Parc Crângași, că acolo avem și stație de tramvai și de metrou care este riscul sau șansele de a 
se produce un accident cardiovascular la 197, față de Piața Drumul Taberei, trebuie să avem 
în vedere și cine este grupul ţintă al acestei politici, copii de șase ani sau oameni la vârsta a 
doua a treia, care au un risc crescut de afecțiuni cardiovasculare sau atac de inimă sau AVC 
sau nu mai știu ce. Deci, eu cred că ar trebui să punem aceste defibratoare în locurile unde au 
cel mai mare impact. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Pana Traian, vă rog!  
Dl Traian Pană, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Când s-a luat acea 

decizie, dacă-mi aduc bine aminte, a fost un caz într-o școală și de aceea s a luat decizia să fie 
în școli și prioritar școlile din apropierea zonelor cu trafic, se discuta și de o aplicație la nivel 
național și să fie integrate, era un proiect la momentul respectiv cu aceste defibrilatoare de 
aceea s-a luat decizia la momentul respectiv să fie introduse aceste defibrilatoare în școli.  
Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna Ştefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Tot pe subiectul defibrilatoarelor, pentru că am 

inițiat acel proiect și domnul consilier Moldovan și domnul consilier Pană au dreptate în ce 
spun, este adevărat că acum un an sau doi cred, am avut un caz într-una din școlile din 
Sectorul 6 cu un tânăr care a făcut un atac cardiovascular. Ideea este în felul următor, nu am 
absolut nicio problemă să punem defibrilatoare în spațiile foarte aglomerate cum sunt 
intersecțiile mari sau piețele, este binevenită, doar aș vrea să vă amintesc tuturor că noi am 
avut și proiectul de bugetare participativă și singurul proiect câștigat la bugetare participativă 
care a fost și implementat a fost cel cu căsuțele de pisici, dar printre proiectele câștigătoare a 
fost un proiect prin care se solicitau cursuri de prim ajutor și instalarea defibrilatoarelor în 
școli. Deci, proiectul pe care l-am inițiat la momentul respectiv vine să se alinieze și cu acest 
proiect inițiat de cetățenii Sectorului 6 care a fost și votat și care va trebui implementat. 
Înțeleg, să zicem, că nu mai sunt bani pentru o achiziție directă sau o procedură până la 
finalul anului, dar totuși, proiectul a fost votat acum câteva luni bune, deci timp ar fi fost, pot 
să înțeleg că nu sunt bani, nu pot să înțeleg că nu este timp, dar sperăm că la anul se va 
rezolva, mai ales că atunci când am inițiat proiectul am pus un orizont de timp destul de lung 
tocmai că mă așteptam la întârzieri de genul acesta și dacă domnul consilier Moldovan 
dorește să extindă proiectul și pentru alte zone noi, cu siguranță vom susține această idee. 
Mulțumesc! 

Dl Paul Cristian Moldovan: Poate ar fi bine să analizăm puţin mai bine zonele, eu, 
personal, nu mă opun să fie, de exemplu, și în anumite școli, dar eu zic că ar fi mai indicat să 
le instalăm acolo unde există cel mai mare risc la populație să ne întâlnim cu un posibil 
accident de sănătate. 

 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Petcu, vă rog! 
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Dl Sorin Petcu, consilier local: Bună ziua! Este exact ce am spus și eu atunci când          
s-a propus și s-a votat proiectul. Este o mare tâmpenie pentru un singur ca să punem 
defibrilatoare în școli. În zonele unde avem o anumită categorie ca și vârstă, cincizeci plus 
sau zone aglomerate, da, putem să băgăm niște bani, dar să punem defibrilatoare în condițiile 
în care incidența este foarte mică, a infarcturilor, este o nebunie. Adică, nu înțeleg, noi 
înțelegem că este proiectul pe care l-a propus atunci U.S.R.-ul și înțelegem pentru ce, dar nu 
așa. Haideți, dacă tot facem un lucru să-l facem cu cap și exact cum a spus domnul                 
Paul Moldovan, în locuri aglomerate, în piețe, unde vreți dumneavoastră și să știți că și afară 
tot așa sunt montate, n-o să găsiți în școli defibrilatoare, chiar aș vrea să-mi dați exemplu 
dacă știți dumneavoastră o şcoală.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Oraşul Slatina, domnul Petcu, vă spune ceva?              
A avut o administrație P.S.D..  

Dl Sorin Petcu: Oraşul Slatina nu este o ţară. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Ați cerut exemple, vă dau un exemplu… 
Dl Sorin Petcu: Am cerut o altă ţară europeană. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: O administrație, condusă de un primar de la 

P.S.D., a montat defibrilatoare în liceele din acel oraș. Astăzi, în acest moment în care vorbim 
noi, în treisprezece stații de metrou bucureștean există defibrilatoare, în gările și aeroporturile 
din Bruxelles există defibrilatoare. 

Dl Sorin Petcu: Da, doamnă, dar nu în școli. Daţi-mi exemplu o țară europeană care 
are defibrilatoare în școli. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Belgia, Franța sunt țări în care defibrilatoarele 
sunt în școli, sunt în locuri aglomerate cum sunt stațiile de metrou, gări și aeroporturi.  

D-na Adina Nicolescu: Domnul consilier Petcu, vă rog, dacă doriți să mai completați 
ceva! 

Dl Sorin Petcu: Nu, mulțumesc, că am înțeles! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Bojdan! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Bună ziua! Voiam să întreb și eu 

despre linia bugetară care a ajuns pe zero cu investiția pentru acoperirea terenului de sport de 
la liceul cu program sportiv “Mircea Eliade”. Ce s-a întâmplat cu acei bani şi de ce au fost 
disponibilizați de pe linia bugetară respectivă?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Bugetul de pe administrație a fost trecut pe capitolul de 
primărie, pe 65, nu au fost disponibilizaţi, au fost doar mutați, atât. 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK! Deci, banii sunt disponibili pentru investiția 
respectivă. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Da.  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Bine! Mulțumesc! Cu privire la discuția de mai 

devreme vreau doar să vă amintesc că noi am aprobat un H.C.L. pe 28.03.2024, mai exact cu 
22 de voturi “pentru” din partea tuturor partidelor. Orice modificare vom aduce noi pentru 
acest proiect care trebuie implementat până pe 31.12.2025 va trebui să se realizeze ca urmare 
a unei actualizări a H.C.L. nr. 92/2024.  

Dl Sorin Petcu: Vedeţi că nu vorbiți pe buget, povestiți altceva.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Am lăsat pe toată lumea să se exprime, consider 

corect și echitabil pentru toată lumea. Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, 
domnul consilier Copaci, vă rog! 

Dl Constantin Alin Copaci, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte, 
mulțumesc domnilor colegi! Sunt două modificări, sumele nu sunt mari, dar sunt necesare: 
prima este pentru buna desfășurare a alegerilor din 1 și 8 decembrie, cheltuieli pentru dotarea 
tehnico-materială a birourilor electorale de circumscripție comunal, orășenească, municipală 
și de sector al municipiului București, precum și cheltuieli pentru amenajarea și dotarea 
secțiilor de votare din țară, se asigură din bugetele locale ale municipiilor, orașelor, 
comunelor și sectoarelor municipiului București. În vederea bunei organizări a fluxurilor de 
primire ale președinților și vicepreședinților din cele 240 de secții de votare de pe raza 
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Sectorului 6 pentru staționarea personalului tehnic și a celui care asigură paza buletinelor de 
vot, precum și a personalului care preia pontajele, Sectorul 6 al municipiului București a 
instalat un cort cu o suprafață de aproximativ 240 metri pătrați, în care se vor desfășura 
diferite activități prilejuite de alegerile parlamentare în perioada 30.11-02.12 și alegerile 
prezidențiale turul doi, în perioada 07-09.12.2024. Luând în considerare prognozele meteo 
care informează că în perioada următoare vor fi temperaturi care vor scădea sub zero grade 
celsius, pentru asigurarea confortului termic, suprafața cortului trebuie încălzită. Rețeaua 
instituției nu poate suporta un consum de energie suplimentar, fiind necesară achiziționarea  
unei bucăți generator de curent trifazic cu o putere nominală de peste 45 de kilowați pentru a 
putea prelua, parțial, consumul de energie electrică, fapt pentru care se propune următoarea 
modificare:  

- “se suplimentează capitolul bugetar 51.02.01.03 Sectorul 6 al municipiului București, 
articol bugetar 71.01.30 alte active fixe, poziția lista investiții cb 31 generator curent trifazat 
plus 52 mii lei; 

- se diminuează, în consecință, capitolul bugetar 51.02.01.03 Sectorul 6 al municipiului 
București, articol bugetar 20.30.30 alte cheltuieli cu bunuri și servicii, cu suma respectivă de 
52 mii lei; 

 Doi. În vederea suplimentării creditelor bugetare în ceea ce privește consultanța și 
asistența tehnică pentru pregătirea, implementarea și finanțarea din surse atrase a obiectivelor 
de investiții privind creșterea eficienței energetice a blocurilor de locuințe,                           
propunem următorul amendament: 

-  se suplimentează capitolul bugetar 70.02.03.30 alte cheltuieli în domeniul locuințelor 
Sectorul 6 al municipiului București, articol bugetar 71.01.30 alte active fixe poziția lista 
investiții C01 consultanță și asistență tehnică pentru pregătirea, implementarea și finanțare 
din surse atrase a obiectivelor de investiții privind creșterea eficienței energetice a blocurilor 
de locuințe, cu suma de 8 mii lei plus 8 mii lei; 

- se diminuează capitolul bugetar 51.02.01.03 Sectorul 6 al municipiului București 
articol bugetar 20.30.30 alte cheltuieli cu bunuri și servicii, cu suma de 8 mii lei”. 
Mulțumesc! 
  D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă propun să le votăm pe rând. Supun la vot,                
dacă nu mai sunt alte intervenții, desigur! Dacă nu mai sunt alte intervenții, o să supun la vot 
primul amendament citit de domnul consilier Copaci, cel cu suma de 52 de mii de lei.  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 24 de voturi „pentruˮ pe acest amendament. 

  D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, amendamentul a fost 
aprobat.  

Supun la vot al doilea amendament făcut de domnul Copaci. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem tot 24 de voturi „pentruˮ. 

  D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, amendamentul a fost 
aprobat.  

Supun la vot proiectul de hotărâre numărul 305 în ansamblul lui. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi „pentruˮ. Dl Copaci nu mai este conectat. 
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost 

adoptat. 
 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 303/22.11.2024 privind 

aprobarea depunerii proiectului și actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți 
obiectivului de investiție „CONSTRUIRE IMOBIL CU FUNCȚIUNEA DE SPITAL, 
FUNCȚIUNI COMPLEXE ȘI ORGANIZARE EXECUTARE LUCRĂRI”, sector 6, București, 
în cadrul Programului Național de Investiții în Infrastructura Unităților Spitalicești. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Domnul consilier Copaci!!  
Dl Alin Constantin Copaci: Da, acum vă aud, îmi cer scuze! 
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D-na Adina Nicolescu: Bun. Doamna consilier, Mihaela Ștefan, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Aș vrea, dacă este cineva de la Direcția de 

Fonduri sau de la unitatea de management de proiect a spitalului, să ne spună la cât ajunge 
devizul, în final.  

D-na Lucaci Cătălina, director general adjunct, Direcția Generală Dezvoltare 
Locală Digitalizare și Proiecte cu Fonduri Externe: Bună ziua! Cătălina Lucaci.                 
Vă spun eu…  

D-na Adina Nicolescu: Spuneți și direcția din care faceți parte, ca să știe toți colegii, 
vă rog! 

D-na Lucaci Cătălina: Da. Direcția Generală Dezvoltare Locală Digitalizare și 
Proiecte cu Fonduri Externe. Devizul ajunge…, total general, da, vă interesează?       

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da, d-na director! 
D-na Lucaci Cătălina: Cu tot cu TVA sau fără TVA vă spun? Total general 

799.616.236 de milioane lei fără TVA și cu tot cu TVA, aproximativ 950 de milioane de lei. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Mulțumesc, doamna director! Domnul secretar, 

știu că scrie în proiect, dar este bine să rămână și în procesul-verbal al ședinței. Mulțumim!  
Dl Demirel Spiridon: Și proiectul rămâne în procesul-verbal al ședinței adoptat. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Aș aprecia dacă m-ați lăsa să îmi fac treaba. 

Mulțumesc! 
 Dl Demirel Spiridon: Vă rog! 
 D-na Adina Nicolescu: Alte întrebări, dacă mai sunt, vă rog? Domnul consilier 

Copaci!  
Dl Alin Constantin Copaci: Mulțumesc, doamna președinte! Am un amendament de 

formă, în ceea ce privește adăugarea unei fraze, în anumite locuri. 
 Amendamentul numărul 1 la proiectul de hotărâre menționat, 303 din 22.11.2024:            

În cadrul proiectului de hotărâre la art. 1, art. 2, art. 3, art. 4 și art. 5, în Raportul de 
specialitate, în mai multe paragrafe și în Referatul de aprobare, în mai multe paragrafe apare: 
„Construire Imobil cu Funcțiunea de Spital, Funcțiuni Complexe și Organizare Executare 
Lucrări’’ și modificarea survenită este că vom adăuga „și în Sectorul 6 al Municipiului 
București”. Deci, se va înlocui cu: „Construire Imobil cu Funcțiunea de Spital, Funcțiuni 
Complexe și Organizare Executare Lucrări, în sectorul 6 al Municipiului Bucureşti”.  

A fost o eroare materială, pe care o îndreptăm, prin acest amendament.                           
Mulțumesc, doamna președinte! 

D-na Adina Nicolescu: În regulă!  
D-na Cristina Anne Marie Bordianu, consilier local: Am și eu o rugăminte! Sunt în 

timpul serviciului și nu mai pot să stau și o să vă rog… sunt „pentruˮ la tot ce o să se discute. 
Chiar nu mai pot să stau.  

D-na Adina Nicolescu: Doamna consilier Bordianu, nu, din păcate. Ori stați să votați 
ori nu putem să vă luăm votul în calcul înainte. 

D-na Cristina Anne Marie Bordianu: OK! Atunci rămân, dar să știți că îmi este 
cam imposibil. În sfârșit, o să rămân. 

Dl Demirel Spiridon: Când veți putea avea posibilitatea de a vota, vă rog să o faceți, 
ca să se consemneze în procesul-verbal. Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Supun la vot amendamentul citit de                    
domnul consilier Copaci. Nominal, vă rog! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi „pentruˮ pe acest amendament. A revenit                           

dl Copaci. Dl Volintiru nu mai este conectat. 
  D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, amendamentul a fost 
aprobat.  

Supun la vot proiectul în ansamblul lui. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ. A revenit dl Volintiru.  
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D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 292/12.11.2024 privind 

solicitarea împuternicirii exprese a Consiliului General al Municipiului București de a hotărî 
cu privire la încheierea unui acord de parteneriat între Sectorul 6 al Municipiului București, 
Municipalitatea Kadikoy (Turcia) și Compania Coding the Curbs din Olanda și aprobarea 
participării Sectorului 6 al Municipiului București ca partener în cadrul proiectului                
„Smart Zone Enforcement Module” și a cheltuielilor legate de acest proiect. 

 Discuții, dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 301/22.11.2024 pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 268 din 
08.12.2023 privind aprobarea noii durate de implementare și a cheltuielilor estimate 
aferente finalizării proiectului cu titlul ,,Modernizarea unității de învățământ Școala 
Profesională Specială pentru deficienți de auz – Sfânta Maria” (actual Liceul Special 
pentru Deficienţi de Auz „Sfânta Maria” din Municipiul București Sector 6), finanțat în 
cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020.  

Discuții, dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 300/21.11.2024 privind 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 al                      
Municipiului București nr. 164/30.06.2022 privind aprobarea proiectului „Extinderea 
Sistemului de Colectare Separată a Deșeurilor la nivelul Sectorului 6 al Municipiului 
București” și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările și completările ulterioare.  

Discuții, dacă sunt, vă rog? Nu sunt. Vă rog să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi „pentruˮ. D-na Diaconu nu mai este conectată. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 302/22.11.2024 privind 

aprobarea documentațiilor cadastrale prealabile, în vederea înscrierii în cartea funciară, în 
numele și pentru Municipiul București, a imobilelor proprietate publică a Municipiului 
București, aflate pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 6, a imobilelor situate în 
strada Fabricii f.n. în suprafață de 2.072 mp, respectiv în suprafață de 2.685 mp și a 
imobilului situat în strada Rușețu f.n. în suprafață de 925 mp.  

Discuții, dacă sunt, vă rog? Nu sunt. Vă rog să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ. S-a conectat d-na Diaconu. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 298/19.11.2024 pentru 

modificarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 192/08.08.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții ”Reabilitare și 
Construire Sistem Rutier Drumul Valea Largă”, aprobat pentru finanțare prin                  
Programul național de investiții ”Anghel Saligny”, precum și a cheltuielilor legate de 
finanțare pentru realizarea obiectivului, cu modificările ulterioare.  

Discuții, dacă sunt, vă rog? Doamna consilier Mihaela Ștefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Dacă mai este domnul director economic,                     

să ne spună, din nou, câți bani a încasat din proiectele de PNDL. Mă uit, din nou, pe tabelul 
pe care îl am. Am început 2024 cu o estimare pe această linie, subvenții de la bugetul de stat 
pentru PNDL de 425 de milioane de lei. Astăzi, după ce am aprobat rectificarea, suma a ajuns 
la 225 de milioane de lei, deci, din start 200 de milioane au dispărut în 11 luni și vreau să știu 
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exact câți bani au încasat. La comisia de buget, când am discutat pe proiect, am înțeles că 
devizul este nevoie de el ca să fie actualizat, pentru a fi semnat contractul de finanțare. 
Bănuiesc că, fără contract, nu se poate face nici plata. Aș vrea să știu câți bani s-au încasat de 
pe această linie până acum. Mulțumesc! 

 D-na Adina Nicolescu: Domnul director Ciocîrlan? Nu răspunde. Doamna consilier 
Ștefan, vă propun să transmitem întrebarea sau doriți acum un răspuns?  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Puteți să o preluați și ca interpelare. Aștept și pe 
e-mail răspunsul. 

 D-na Adina Nicolescu: Bun. Mulțumim! Vă rog să se consemneze și să îi răspundă 
domnul director Ciocîrlan, doamnei Mihaela Ștefan! Mulțumim! Alte intervenții mai sunt? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă rog să trecem la votarea proiectului! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Gabriel Răcaru, consilier local: Domnul secretar, aș vrea să mă treceți și pe mine 

pe lista celor care vor să primească informarea de la domnul Ciocîrlan. Mulțumesc! 
Dl Demirel Spiridon: În regulă. Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Îmi notez și eu și transmit la Biroul Tehnic. 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ. S-a conectat d-na Diaconu. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 286/30.10.2024 privind 

aprobarea documentației - Memoriu tehnic justificativ și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru execuţia lucrărilor de intervenție structurală și lucrări de finisaje și instalații 
interioare, care condiționează sau care sunt condiționate de realizarea lucrărilor de 
modernizare, reabilitare termică și de intervenție structurală la obiectivul Liceul Tehnologic  
„Petru Poni” – Corp Școală C4, din Sectorul 6 al Municipiului București. 

Discuții, dacă sunt? Nu sunt. Vă rog să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 285/29.10.2024 privind 

aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor                          
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii "Amenajare spaţii verzi şi zone de                     
recreere - Aleea Zvoriștea, SECTOR 6". 

Discuții, dacă sunt? Doamna consilier Mihaela Ștefan, vă rog! 
  D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Aș vrea, doar pentru colegii noi, să le dau puțin 
context. În ianuarie, nouă ni s-a propus, pentru același teren, un obiectiv de investiții care 
trebuia să fie o parcare subterană smart. Consiliul, la momentul respectiv, nu a considerat 
oportun acea investiție și i-am rugat pe colegii din executiv să revină cu un nou proiect și 
vreau să îi felicit și să le mulțumesc că avem astăzi proiectul acesta pentru vot, pentru că așa 
cum am spus-o și în ianuarie, avem nevoie să expropriem genul acesta de terenuri care sunt 
între blocuri și unde riscăm să vedem îndesire. Așa că, felicitări colegilor și o să votăm acest 
proiect. Mulțumim!  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Nu sunt. Vă rog 
să trecem la votarea proiectului.  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 304/22.11.2024 privind 

solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de emitere a unei hotărâri 
pentru aprobarea declanșării procedurii de expropriere pentru imobilele proprietate privată 
situate pe amplasamentul lucrării de utilitate publică ”Amenajare spații verzi și zone de 
recreere - Aleea Zvoriștea, SECTOR 6”.  

Discuții, dacă sunt, vă rog? Nu sunt. Vă rog să trecem la vot!  
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Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi „pentruˮ la acest proiect. D-na Surulescu nu mai 

este conectată. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: întrebări și interpelări.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Am eu. 
D-na Adina Nicolescu: Da. Vă rog, doamna Ștefan!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Pentru colegii de la Direcția de Administrare 

Școli, nu știu exact cum se numește acum. Știu că anul acesta ați demarat o procedură pentru 
autorizare I.S.U. a 30 de unități de învățământ și vreau să știu în ce stadiu este. Am prins-o 
noi în buget la începutul anului, tocmai pentru că, mă rog, știm cu toții că avem nevoie să  
autorizăm și unitățile de învățământ, din punct de vedere al I.S.U.. Dosarul, pentru astfel de 
autorizare, este unul foarte complex și am agreat atunci să contractăm servicii care să ne ajute 
cu acest demers și aș vrea să știu în ce stadiu este această procedură. 

Dl Florin Păun, director executiv, Direcția Administrația Școlilor: Bună ziua! 
Florin Păun este numele meu. Director executiv la Direcția Administrația Școlilor. Înainte de 
închiderea instituției Administrația Școlilor, procedura de achiziție a serviciilor pentru 
autorizarea I.S.U. era într-un stadiu destul de avansat, dar nu atât de avansat încât să poată fi 
preluat de Direcția Achiziții din cadrul Primăriei Municipiului București Sector 6, motiv 
pentru care el a fost oprit și trebuie reluat. 

 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci, s-a anulat procedura, pentru că așa știam și 
eu, că începuseră-ți o procedură. 

Dl Florin Păun: Începusem o procedură, s-a făcut caietul de sarcini, s-a lucrat la ea,          
a fost lansată, publicată, toate modificările făcute, s-a avansat destul de mult cât să se 
continue, însă faptul că a trebuit să închidem instituția la momentul respectiv, a determinat 
închiderea procedurii, pentru că nu se mai putea continua. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun. Am înțeles! 
Dl Florin Păun: Urmează să o reluăm.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Este important să știm unde suntem și să avem 

grijă ca la construcția bugetului pe 2025 să prindem și… 
Dl Florin Păun: Este prevăzut aceasta în planul de achiziții pe anul viitor. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bine. Mulțumesc, domnul director! 
Dl Florin Păun: Vă mulțumesc și eu! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte întrebări sau interpelări, dacă mai sunt,                  

vă rog? Dacă nu mai sunt, declar ședința închisă! Vă mulțumim! O zi frumoasă în continuare! 
La revedere!  

 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                    Secretar general Sector 6, 
    Adina Nicolescu                                                                                 Demirel Spiridon 
 
 
 
 
 
 
 
 


